
a   s e s t r y  h l a d n ý c h  p o  S l o v e  
a zázrakoch, aby sme ich povzbudili, 
potešili, vyučili kázaním Božieho Slova 
a spoločne s nimi oslavovali nášho 
dobrého Boha mocnými chválami 
radostne a veselo. N a š e  
tohtoročné misijné ťaženie sme začali  
u našich  súrodencov v Pánovi 
v Rožňave. Práve tu sa niesla kázeň 
i chvály v hlasnej oslave nášho 
Hospodina, presne tak, ako je to 
napísané v Jeho svätom Slove:

„Pokrikujte Hospodinovi radostne, 
celá zem!

Slúžte Hospodinovi s radosťou! 
Poďte pred jeho tvár s plesaním! 
Vedzte, že on, Hospodin, je Bôh, on 
nás učinil, a jeho sme, jeho ľud a ovčie 
stádo jeho pastvy.

Vojdite do jeho brán s oslavou, do 
jeho dvorán s chválou! Oslavujte ho, 
dobrorečte jeho menu!

Lebo Hospodin je dobrý; jeho 
milosť trvá na veky a jeho pravda z 
pokolenia na pokolenie.“

Žalm 100

Iďte, hľa, ja vás posielam ako 
baránkov medzi vlkov.

Nenoste ani mešca ani kapsy ani 
sandálov a nepozdravujte nikoho na 
ceste.

A do ktoréhokoľvek domu vojdete, 
najprv tam povedzte: Pokoj tomuto 
domu!
 A jestli tam bude syn pokoja, váš 
pokoj odpočinie na ňom, ináče sa 
navráti k vám.

A v tom istom dome ostaňte jediac 
a pijúc to, čo je u nich; lebo robotník je 
hoden svojej mzdy. Neprechádzajte z 
domu do domu.

A do ktoréhokoľvek mesta vojdete, 
a prijmú vás, jedzte, čo sa vám 
predloží,

a uzdravujte nemocných, ktorí sú v 
ňom, a hovorte im: Priblížilo sa k vám 
kráľovstvo Božie.“

Lk.10,1-9

A tak my počúvnuc nášho Pána, 
modlíme sa pravidelne za misie a 
každý rok vyrážame do miest na 
Slovensku, kde už máme bratov 
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Len nedávno sme prekročili prah 
nového roku 2008 a vieme, že i tento 
bude nesmierne bohatý na Božie 
zázraky, Jeho nekonečné dotyky plné 
lásky a nehy, bude plný Božích 
zásahov do našich životov. Vieme, že 
naše životy sú v tých najlepších rukách 
– v rukách nášho jediného Pána 
a Kráľa Ježiša Krista, lebo sme Mu ich 
s najväčšou dôverou zverili, keď sme 
Ho prijali za svojho osobného 
Spasiteľa.  Hallelujah!
A práve On nás vo svojom Slove 
posiela do žatvy, posiela hlásať Jeho 
radostnú správu o tom, že i dnes žije, je 
tu s nami, robí zázraky, uzdravuje naše 
choroby, trápenia a bolesti, rieši naše 
problémy, mení chudobu na hojnosť a 
prosperitu, teší smutných, vracia 
stratené a žehná a žehná nás svojím 
nekonečným svätým pomazaním deň 
čo deň po celý náš život tu na tejto 
zemi. Posielal oného času svojich 
učeníkov a posiela i nás v tomto čase 
medzi ľudí, aby sa dozvedeli pravdu, 
pravdu o Ňom, o Otcovi, o Duchu, 
o zázrakoch, o živote, o večnosti, 
o spasení, ale aj o tom, že to všetko, čo  
človeka trápi, mučí, okráda o lásku, 
bohatstvo, o zdravie, či dokonca o celý 
život, pochádza od toho zlého- od 
diabla, ktorý je tým najúhlavnejším 
nepriateľom. Posiela nás priniesť Slovo 
Božie plné nekonečnej Božej lásky 
a Božej moci tam, kde je strádanie, 
smútok, žiaľ, strach,  ale i neznalosť 
Slova a Jeho zasľúbení.
     

„A vravel im: Žatvy je mnoho, ale 
robotníkov je málo. Preto proste Pána 
žatvy, žeby vypudil robotníkov do svojej 
žatvy.

„Pokrikujte Hospodinovi radostne, celá zem!
Slúžte Hospodinovi s radosťou! Poďte pred jeho tvár s plesaním!“

Žalm 100.1,2

Rožňava 28.2.2008
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Mocná oslava nášho veľkého, jediného 
Boha znela vo štvrtok 28.februára 2008 
v sále Základnej umeleckej školy 
v Rožňave. Po krátkom privítaní 
starším bratom Tomášom  prítomných 
Rožňavčanov,  tých pravidelne 
chodiacich na naše Bohoslužby, ale 
i nových, ktorí prišli po prvýkrát na 
takúto akciu a, samozrejme i nás, ktorí 
sme prišli z Košíc, zazneli hlasité 
chvály na oslavu Pánovu a pastor 
Oázy viery M.Gőcze začal svoju prvú 
misijnú kázeň slovami: „Boh je 
veľkolepý, úžasný, veľkorysý a pritom 
úplne normálny! V nebesiach znie 
hudba.“ Amen! „Obyčajní ľudia, ak sú 
niekde na športovom podujatí, 
napríklad na futbalovom, či hokejovom  
zápase a strelia súperovi do bránky 
strelu, od radosti vykríknu- Gól!!!  
A zvučí to celým štadiónom- Gól!!!. 
O čo viac by mali kresťania kričať 
Pánovi -  Ježišovi na slávu, lebo On 
zvíťazil, porazil hriech, dal satanovi 
„Gól“, ba ešte viac, navždy ho porazil 
!!!“ Náš Boh je osobnosť, je Duch a je 
normálny. V nebesiach znie nádherná 
hudba, Boh má rád, keď Ho oslavujeme 
i krikom a hlasitým spevom /žalmy/. 
A my sa preto stretávame na 
Bohoslužbách s Bohom prirodzene, 
radostne,  spontánne so spevom 
a krikom, nie nábožensky ticho 
a meravo, pretože sa stretávame s Tou 
n a j ú ž a s n e j š o u ,  v e ľ k o l e p o u ,  
perfektnou, veselou Láskou. Na kázni 
odzneli krásne pravdy z Božieho slova 
a každý, kto úprimne čakal niečo od 
nášho Pána, mohol to v ten večer od 

Neho dostať a zažiť niečo, čo ešte 
doteraz nezažil. Lebo náš Boh dáva 
svojim deťom vždy nové a nové veci, 
o ktorých sa nám ani nesníva. Je 
úžasný a dáva, úchvatné a prekrásne 
dary, tým, ktorí Ho pozvali do svojho 
života a odovzdali sa Mu s plnou 
dôverou. Počas kázne všetci napäto 
počúvali, aby sa dozvedeli, že Boh nie 
je  ďaleko od nás, je blízko nás a chce, 
aby sme ho nejakým spôsobom 
„nahmatali“. Boh nie je idea, ale má 
myšlienky, nie je organizácia, ale 
organizuje celý vesmír. Človek sa rodí 
na tento svet už so smrťou, s hriechom, 
ale Boh miluje každého človeka a 
poslal  nám svojho jediného Syna 
Ježiša Krista a On vyriešil problém 
smrti.

 „Lebo tak miloval Bôh svet, že svojho 
jednorodeného Syna dal, aby nikto, kto 
verí v neho, nezahynul, ale mal večný 
život.“ 

Ján 3,16

Skláňa sa k nám a dáva sa nám 
poznať. I v ten večer v Rožňave tam 
bol Boh  a chcel sa stretnúť  s nami, 
chcel, aby každý zvedel a poznal, že 
Ježiš prišiel na zem, aby vyriešil všetky 
problémy, odstránil zo života človeka 
smrť i hriech – ten deficit, tú pliagu, 
každú kliatbu a deformáciu.  Celý 
večer bol Bohom naplánovaný, 
režírovaný Duchom Božím a zažili sme 
nádherné zázraky. Spomeniem aspoň 
niektoré, ktoré potvrdzujú Božiu 
prítomnosť plnú lásky a moci v našom 

strede.
Jeden z dvojice  starších pánov, ktorí 
prišli po prvýkrát v ten večer spolu, mal 
uzdravenú nohu, druhý cítil závrat 
a následnú uvoľnenosť.
Mamka našej sestry Edity po 
pastorovej modlitbe za uzdravenie  
behá po sále bez podpornej paličky, 
s ktorou prišla na začiatku. Jeden brat 
prežil odpustenie a jedna sestra (nám 
známa svojím karfiolovým apetítom- 
ako sa vyjadrila, zjedla by na jedno 
posedenie i celú “tepšu“ karfiolu) zas 
bola zbavená nenávist i ,  ktorú 
pociťovala. Priznala i to, že odkedy má 
Ježiša vo svojom živote, začalo sa jej  
dariť i po finančnej stránke.
V mysli mi však utkveli úprimné 
slová z úst dvoch pánov, ktorí na 
základe počutého slova v ten večer 
prijali Pána Ježiša Krista za svojho 
osobného Spasiteľa a tým prijali 
Boží plán do svojich životov, čo je 
ten najdôležitejší, najsprávnejší, 
najkrajší skutok, ktorý človek na 
zemi môže a má(!!!) vykonať.  Po 
modlitbe prijatia, ktorú sa modlili  
s pastorom na konci celej akcie, 
bolo počuť: “Cítim sa dobre, 
veľmi,.., hovorí jeden z nich a  
príjemne,  vraví druhý.“
Hallelujah, sláva nášmu Pánovi i za 
tých dvoch ľudí, ktorí počúvali kázané 
Slovo Božie otvoreným srdcom 
a nezištne odovzdali svoje životy 
nášmu nebeskému Otcovi a pripojili sa 
do velikej Božej rodiny na zemi. 

Ing. Olívia Illárová


